
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 12/07/2021 
 

Των:  Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης    
  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης 
Τον κ. Υπουργό Υγείας 

 
ΘΕΜΑ: «Καταγγελίες κατοίκων της Χίου για αλόγιστη χρήση ζιζανιοκτόνων στο 

νησί τους» 
 
 
Κύριοι, κύριοι, Υπουργοί, 
 

Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους της Χίου και σύμφωνα με ανάρτηση σε τοπικές 
ιστοσελίδες του Διαδικτύου, έντονη είναι η ανησυχία της τοπικής κοινωνίας του ως άνω 
ακριτικού νησιού, σχετικά με την χρήση του ζιζανιοκτόνου «Roundup» στις γεωργικές 
περιοχές του, κυρίως, στις περιοχές όπου καλλιεργούνται μαστιχόδενδρα. Όπως μας 
κατήγγειλαν οι ως άνω, γίνεται αλόγιστη χρήση από διαφόρους καλλιεργητές στις 
γεωργικές τους εκτάσεις, χωρίς να λαμβάνεται υπόψη ο κίνδυνος που προκαλείται στην 
υγεία των κατοίκων, οι οποίοι ζουν πέριξ των εν περιοχών, όπου γίνεται ο σχετικός 
ψεκασμός. Όπως μας μετέφεραν οι ως άνω κάτοικοι, ο Παγκόσμιος Οργανισμός Υγείας 
(«ΠΟΕ») ανακοίνωσε τα αποτελέσματα αξιολόγησης, για πρώτη φορά, μετά από 
δεκαετίες, της εκτενούς χρήσης οργανοφωσφορικών ζιζανιοκτόνων, παρουσιάζοντας 
εκτίμηση και για το «glyphosate» (δραστική ουσία του «Roundup»), η όποια, σύμφωνα με 
τον Οργανισμό, αναγνωρίστηκε ως «πιθανώς καρκινογόνος για τον άνθρωπο». 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 

1. Προτίθεσθε, κατά το μερίδιο ευθύνης που σας αναλογεί, να ελέγξετε αρμοδίως για το αν 
ισχύουν οι ως άνω καταγγελίες των κατοίκων της Χίου περί της αλόγιστης χρήσης 
ζιζανιοκτόνων στο νησί τους; 
 

2. Προτίθεσθε να λάβετε, κατά το μερίδιο ευθύνης που σας αναλογεί, τα κατάλληλα μέτρα 
για την απαγόρευση του ως άνω ζιζανιοκτόνου «Roundup» σε κατοικήσιμες αγροτικές 
περιοχές; 
 
 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 
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